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INTERPELACJA

Szanowny Panie Prezydencie

W imieniu mieszkafic6w Wtoclawka uwracarn siq z proibq o dokoriczenie
budowy Scieiek spacerowych w Parku tokietka. Inwestycja byla rozpoczqta w
2A1.4 roku i do dnia dzisiejszego nie jest ukodsona. Park tokietka jest miejscem
wypCIczynku i rekreacji ruchowej przeznaczonym dla naszych mieszkaric6w.

Moina czqsto spotykad rodzic6w z dzieimi , kt6re muszE potykad siq o
niezmodernizowane do kodca :icieiki spacerowe, co stanowi duie
niebezpieczefistwo dla uiytkownikdw. Nie moina do korica pominqi
wqtpliwych walordw estetycznych starych Scieiek.
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